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oen og tretti rotarianere hadde satt hverandre stevne i Panorama Lounge på Aker 
stadion denne ettermiddagen. Utenfor inngang 8/9 på sørsiden sto de oppmarsjert de 
spente medlemmene, før de tok fatt på den krevende opptrappingen til 5. etasje. Først 
en salong, så en korridor og til slutt inn til selve møterommet. Utmerket akustikk. Kaffe 

og kaker var også på plass. Kort sagt, dette var det første møte etter sammenslåingen med 
Molde Øst Rotaryklubb. Molde Rotaryklubb teller nå 69 medlemmer og har en bra størrelse. 
Mange benyttet anledningen til å hilse på hverandre, og sammenkoblingen synes å være en 

heldig beslutning. Så gjenstår det å håpe på fristende program og lovende oppmøte i et nye 
rotaryåret. Klart vi er spente!

Dette var også det første offisielle møte til vår nye president, Kåre Vågsether, som samtidig 
kunne ønske velkommen til klubbens nye lokaler etter tiden i Kyllingstua. Der ville det etter hvert 
bli trangt om plassen. Akustikken sto også noe tilbake å ønske. Men koselig var det der oppe – så 
takk for oss!

Presidenten orienterte om klubbens fremdrift og praktiske ting, og kunne opplyse at det var 
ønskelig med en assiserende guvernør fra våre rekker i forbindelse med Distriktskonferansen på 
Øyer. Her gjaldt det å ikke ha altfor beskjedne tanker om seg sjøl. Som foredragsholder hadde 
en vært så heldig å få ordfører Torgeir Dahl, som la frem sine tanker om Molde som en regional 
utvikler. Det ble et interessant møte med mange innspill fra medlemmene.

Vel møtt igjen, torsdag 31. august! Da fyller vi lokalene.
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